

裘錦秋中學(屯門)家長教師會

Ju Ching Chu Secondary School(Tuen Mun) Parent-teacher Association

28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, N.T.,Hong Kong. Tel.: (852) 24611555 Fax: (852) 24646161

23-25/PTA008

製作端午節粽子工作坊暨親子香水工作坊

2023-2025 年度

第二十屆(第一年度)

家長教師會委員會

家長教師會主席:

周秀玲女士

第一副主席兼宣傳:

鍾海燕女士

第二副主席:

吳嘉和助理校長

第三副主席兼總務:

劉美英女士

第四副主席兼康樂:

楊雅鈞女士

郭偉邦老師

秘書:

張健莉女士

黃泳儀老師

司庫:

梁婉兒女士

陳文智老師

顧問:

陳月平校長

李嘉映姑娘

敬啟者:

(1) 端午節粽子工作坊

端午節將至,本會特意邀請家長委員教授製作應節粽子,誠意邀請各位家長共同

參與。活動詳情如下:

日期:五月二十四日(星期五)

時間:上午10時正至下午1時正

地點:三樓家政室

名額:40名

費用:\$20

(2) 親子香水工作坊

為促進親子關係,讓家長及子女享受製作手工香水的樂趣,本會誠邀校友余琳琳小姐教授家長調製香水技巧、認識香水的基調及製作個人特色的香水。活動詳情如下:

日期:六月一日(星期六)時間:下午2時正至4時正

地點:錦蘭堂

導師:余琳琳小姐

名額:40名(二十組家庭)

費用:每組家庭70元

備註:(1)學生須在家長陪同下參與活動

(2)活動完成後,每組家庭可帶走兩支10毫升的香水。

如有查詢,請致電 2461 1555 與吳嘉和助理校長或黃泳儀老師聯絡。

此致

各家長

裘錦秋中學(屯門) 第二十屆家長教師會主席



(周秀玲)

二零二四年五月十六日

Dragon Boat Festival Rice Dumpling Workshop and Perfume Making Workshop

Dear Sir/Madam,

The PTA will host the following activities in the coming weeks:

1. Dragon Boat Festival Rice Dumpling Workshop

The Dragon Boat Festival is approaching, and the PTA has cordially invited parent committee members to teach the making of traditional rice dumplings. We sincerely invite all parents to participate in the making of these dumplings.

Details of the event are as follows:

Date: 24 May (Friday)

Time: 10:00 AM to 1:00 PM

Venue: Home Economics Room (3rd Floor)

Quota: 40 participants

Fee: \$20

2. Perfume Making Workshop

To cultivate parent-child relationships and allow parents and children to enjoy the pleasure of making handmade perfumes, our association has invited alumna Miss Yu Lam Lam Miranda to teach parents the skills of perfume making, understanding the fragrance notes, and creating personalized perfumes.

Details of the event are as follows:

Date: 1 June (Saturday)

Time: 2:00 PM to 4:00 PM

Venue: Theater (Ground Floor)

Instructor: Miss Yu Lam Lam Miranda

Quota: 40 participants (20 families)

Fee: 70 HKD per family

Note:

- 1. Students must participate in the activity accompanied by their parents.
- 2. After completing the activity, each family can take home two 10ml bottles of perfume.

Should you have any enquiries, please contact Assistant Principal Mr Ng Ka Wo or Ms Wong Wing Yee via 2461 1555.

Yours faithfully,
Zhou Xiuling
Chairperson
Parent-teacher Association
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)